
 1 

RG.0012.3.2015 

 

 

Protokół Nr 3/15 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 26 stycznia 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 907 a zakończyła o 1134. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 Członków 

Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku autobusowego 

w ciągu drogi wojewódzkiej w m. Rzeczyca Długa przedstawiła i omówiła Kierownik 

Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok oraz projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2015r. zostały jednocześnie przedstawione przez Przewodniczącą  Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Małgorzatę Krawiec. 
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Komisja po przeanalizowaniu planu wydatków na realizację Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zaproponowała następującą 

zmianę: 

Z punktu 8 o treści: „Gminny przegląd profilaktyczno – teatralny” odjąć 500 zł i 

wygospodarowaną kwotę przesunąć do punktu 9 o treści: „Dofinansowanie do 

organizowania treningów i zawodów sportowych przez Młodzieżowe Drużyny 

Pożarnicze”. Razem kwota w tym punkcie wyniesie 2500 zł 

 

W głosowaniu projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok wraz ze zmianą 

został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy „za”. 

 

 

W planie wydatków na realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

Komisja zaproponowała następujące zmiany: 

 

1). Wykreślić pkt 10 o treści: „Promowanie dobrych nawyków w ramach projektu 

profilaktycznego „Stop pijanym kierowcom” (zakup alkomatu)”. 

 

2). Z kwoty 1500 zł zapisanej na powyższy punkt kwotę  1000 zł przesunąć do pkt 1, a 

500 zł przeznaczyć na „Dofinansowanie do organizowania treningów i zawodów 

sportowych przez Młodzieżowe Drużyny Pożarnicze” tworząc nowy pkt 10 o tej treści.  
 

Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2015r. po zmianach w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany 

jednogłośnie – 4 głosy „za”. 
 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu ( dot. dofinansowania budowy drogi powiatowej Antoniów – 

Chwałowice) omówiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania realizacji programu zdrowotnego pn. 

„Kompleksowe usprawnianie pacjentów w stacjonarnej opiece długoterminowej”) 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła  Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na 2015 rok  omówiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Skarbnik Gminy poinformowała ponadto o pozytywnej opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie budżetu na 2015r. i Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił wydatki inwestycyjne na 2015 rok w ramach 

zadań wieloletnich i jednorocznych.  

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy 

„za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2015 rok  przedstawił Przewodniczący Komisji Bolesław Puka. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy 

„za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2015 rok przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bolesław Puka. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                            Bolesław Puka 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 

 

 


